
    وحدت داشته باشیم تا از ذلت به عزت برسیم

  

"مصطفی کایا" نماینده مردم ترکیه در مراسم افتتاحیه سی و هشتمین کنفرانس وحدت اسلامی به بررسی

چالشهای جهان اسلام پرداخت و گفت:ما مسلمانان مشترکات زیادی داریم، اما به عنوان پیروان اسلام

مسیر وحدت را به خوبی دنبال نکردهایم.

وی اظهار داشت:وضعیت امروز دنیای اسلام و قربانی شدن مردم غزه به خاطر این است که ما مسائل خود را

حل نکرده ایم ما باید وحدت داشته باشیم تا از ذلت به عزت برسیم.

کایا با بیان اینکه الان بیش از هر زمان دیگری مسئله فلسطین در جهان پررنگ شده است و باید به آن

توجه بیشتری داشت، گفت:االله اکبر نقطه اتکای ماست و ما باید فارغ از اختلافات در مسیر وحدت حرکت

کنیم.

وی با بیان اینکه جهان اسلام امروز میتواند کنشگری زیادی داشته باشد،تصریح کرد:باید با هم تعامل

مثبت داشته باشیم و در قبال فتنهها سکوت نکنیم وگرنه دشمن ما مسلمانان اعم از شیعه و سنی را بیش



از پیش به جان هم میاندازد.

نماینده مردم ترکیه خاطرنشان کرد:فلسطین مسأله وحدت بخش ماست و امروز کشورهای اسلامی میتوانند با

اراده واحد تلاش کنند و پیام حیاتبخش را به ارمغان بیاورند.

وی تاکید کرد:ما باید در حوزههای مختلف اقتصادی و فرهنگی و .. به خودباوری برسیم و با هم تعامل

داشته باشیم تا به وحدت واقعی برسیم. 
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